



Jabatan Perhutanan Sabah

KENYATAAN SEBUTHARGA TERBUKA JP/SN-TLD/SI6/01/2023
(Sebutharga kali kedua)

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-Kontraktor yang mempunyai pendaftaran dengan **PUKONSA** dalam mana-mana Kod dan Bidang yang berkaitan seperti berikut dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja-kerja berikut:-

Tajuk	Kod/Bidang	Harga Dokumen	Tarikh Dan Tempat Mengambil Sebutharga
SEBUTHARGA UNTUK KERJA-KERJA PEMBERSIHAN SEMPADAN HUTAN SIMPAN SEJAUH 13 KM DI HUTAN SIMPAN TAWAI(KELASI), TELUPID	PUKONSA Kelas F Kepala VI Sub kepala 8 atau 9 dan CIDB GI CE 14	RM50.00	Unit Kewangan pejabat Perhutanan Daerah Sandakan, Tingkat 1, Jalan Leila, Peti Surat N0 212,90702 Sandakan

Dokumen Meja Tawaran boleh diperiksa dan diperolehi mulai **15 Mac. 2023** hingga **27 Mac. 2023** pada waktu pejabat dengan bayaran Dokumen Sebanyak **RM50.00** senaskah. Bayaran dokumen tawaran hanya boleh dibuat melalui Wang Pos atau Resit Tunai yang dikeluarkan oleh ketua Unit Kewangan Pejabat Perhutanan Daerah Sandakan. Bayaran tidak akan dikembalikan. Dokumen sebutharga hanya akan dikeluarkan kepada wakil-wakil kontraktor yang sah sahaja. Sehubungan dengan itu wakil-wakil kontraktor hendaklah membawa surat **PENDAFTARAN ASAL** yang masih sah tempoh pendaftarannya yang dikeluarkan oleh pihak **PUKONSA** semasa membeli dokumen. **Ambil perhatian, hanya kontraktor yang berdaftar di bawah kepala yang dinyatakan di atas sahaja yang dibenarkan menyertai tawaran ini. Kontraktor yang berdaftar di daerah Telupid dan daerah-daerah yang berdekatan dengannya adalah layak untuk menyertai sebutharga ini.** Dokumen sebutharga yang telah diisi dengan lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang berlakri dan ditanda pada bahagian atas sampul surat itu dengan Nama sebutharga seperti di atas. Dokumen sebutharga hendaklah dihantar ke peti tawaran sebutharga, **Unit Kewangan pejabat Perhutanan Daerah Sandakan, Tingkat 1, Jalan Leila, Peti Surat N0 212,90702 Sandakan** pada atau sebelum jam 10.00 pagi pada **27 Mac 2023 (Isnin)**.

KETUA KONSERVATOR HUTAN